



ROSHN GROUP (ROSHN)'s SUPPLIER CODE OF CONDUCT

ROSHN Group is committed to conducting its business in a responsible, ethical, and legal manner. It strives to be socially and environmentally responsible and expects the same from its suppliers ("Supplier(s)").

Suppliers play a critical role in helping achieve ROSHN's mission of delivering high-quality products and services to its customers. Suppliers are expected to adhere to the following:

Honesty and Trust: Suppliers shall act with integrity, honesty, openness and fairness in its business dealings and avoid any conduct that might harm or contribute to damaging ROSHN's integrity and reputation.

Compliance with Laws and Regulations: Suppliers shall adhere and comply with all applicable local laws, regulations, codes, industry standards, including those related to environmental protection, health and safety, cybersecurity, labour, anti-bribery, corruption, and anti-money laundering.

Labour Standards: Suppliers shall respect the human rights of their employees and provide safe and healthy working conditions. Suppliers shall not use forced or compulsory labour and shall not employ child labour or engage in any form of discrimination based on race, gender, religion or others.

Environmental Responsibility: Suppliers shall take all the necessary steps to minimise their negative environmental impact and promote sustainable practices throughout their operations.

مجموعة روشن (روشن) مدونة قواعد سلوك الموردين

تلتزم مجموعة روشن بإدارة أعمالها بطريقة مسؤولة وأخلاقية وقانونية. تسعى جاهدة لتكون مسؤولة اجتماعياً وبيئياً وتتوقع ذات الالتزام من مورديها ("المورد (الموردون)").

يلعب الموردون دوراً مهماً في المساعدة على تحقيق مهمة روشن المتمثلة في تقديم منتجات وخدمات عالية الجودة لعملائها. وتتوقع من الموردون الالتزام بما يلي:

المصداقية والثقة: يجب على الموردون التصرف بنزاهة وأمانة وشفافية وإنصاف في تعاملاتهم التجارية وتجنب أي سلوك قد يضر أو يساهم في الإضرار بنزاهة روشن وسمعتها.

الامتثال للقوانين واللوائح: يجب على الموردون الالتزام والامتثال لجميع القوانين واللوائح والقواعد ومعايير الصناعة المحلية المعمول بها، بما في ذلك تلك المتعلقة بحماية البيئة والصحة والسلامة والأمن السيبراني ونظام العمل ومكافحة الرشوة والفساد ومكافحة غسيل الأموال.

معايير العمل: يجب على الموردون احترام حقوق الإنسان لموظفيهم وتوفير ظروف عمل آمنة وصحية. كما يجب على الموردون عدم استخدام العمل القسري أو الإجباري ولا يجوز لهم استخدام عمالة الأطفال أو الانخراط في أي شكل من أشكال التمييز على أساس العرق أو الجنس أو الدين أو غيرها.

المسؤولية البيئية: يجب على الموردون اتخاذ جميع الإجراءات اللازمة لتقليل تأثيرهم البيئي السلبي وتعزيز الممارسات المستدامة في جميع أعمالهم.



Quality Assurance: Suppliers shall provide products and services that meet or exceed the quality standards required by ROSHN.

Confidentiality: Suppliers shall protect the confidentiality of ROSHN's information and respect its intellectual property rights.

Data Privacy: Suppliers shall process personal data in accordance with prevailing data privacy laws, rules and regulations. They must take steps to protect personal data against loss, unauthorized access or unlawful processing.

Social Responsibility: Suppliers shall operate in a socially responsible manner and engage in initiatives that support the community. Suppliers should be vigilant when dealing with media platforms and other social media forums to avoid any unanticipated exposure of ROSHN business or personal information.

Misuse of ROSHN's Assets: Suppliers shall refrain from obtaining or using property, resources or services for their own personal use or benefit and/or disposing of/destroying ROSHN property without prior approval.

Anti-Bribery, Corruption, and Fraud: Suppliers shall not tolerate or permit any form of bribes, kickbacks, or other payments designed to influence or compromise conduct, or obtain an improper advantage.

Conflicts of Interests: Suppliers shall not tolerate any actual or potential conflicts of interest in all their dealings with ROSHN or its management teams. Suppliers shall not solicit or accept any preferential privilege by illicit means. Suppliers shall promptly disclose and work collaboratively with ROSHN to address, in a fair and transparent manner, any known or potential conflict of interest (including risks of undue influence) that exists or that may possibly arise in its relationship with Roshn, including its management teams.

ضمان الجودة: يجب على الموردون تقديم المنتجات والخدمات التي تلبى أو تتجاوز معايير الجودة المطلوبة من قبل روشن.

السرية: يجب على الموردون حماية سرية معلومات روشن واحترام حقوق الملكية الفكرية الخاصة بها.

خصوصية البيانات: يجب على الموردون معالجة البيانات الشخصية وفقاً لقوانين وقواعد ولوائح خصوصية البيانات السائدة. يجب عليهم اتخاذ خطوات لحماية البيانات الشخصية من فقدان أو حصول غير المصرح له عليها أو استخدامها بطريقة غير القانونية.

المسؤولية الاجتماعية: يجب على الموردون العمل بطريقة مسؤولة اجتماعياً والانخراط في المبادرات التي تدعم المجتمع. كما يجب على الموردون توخي الحذر عند التعامل مع المنصات الإعلامية ومنصات التواصل الاجتماعي الأخرى لتجنب أي تعرض غير متوقع لأعمال أو معلومات شخصية تخص روشن.

إساءة استخدام أصول روشن: يجب على الموردون الامتناع عن الحصول على/أو استخدام الممتلكات أو الموارد أو الخدمات لاستخدامهم الشخصي أو لمصلحتهم و/أو التصرف في تدمير و/أو إلحاق الضرر بممتلكات روشن دون موافقة مسبقة.

مكافحة الرشوة والفساد والاحتيال: يجب على الموردين عدم التساهل أو السماح بأي شكل من أشكال الرشاوى أو ميزة أو منفعة أو غيرها من المدفوعات المصممة للتأثير على السلوك أو المساومة عليه أو الحصول على ميزة أو فائدة غير مشروعة.

تضارب المصالح: يجب على الموردون عدم التسامح مع أي تضارب فعلي أو محتمل في المصالح في جميع تعاملاتهم مع روشن أو أعضاء إدارتها. كما يجب على الموردون عدم طلب أو قبول أي امتيازات تفضيلية بوسائل غير مشروعة. يجب على الموردون الإفصاح فوراً لروشن والعمل بشكل تعاوني معها لمعالجة أي تضارب فعلي أو محتمل في المصالح (بما في ذلك مخاطر التأثير غير المبرر) الموجود أو الذي قد ينشأ في علاقتها مع روشن، بما في ذلك أعضاء إدارتها، بطريقة عادلة وشفافة.



Business Gifts: Suppliers shall not offer any gifts or gratuities to ROSHN employees, except for nominal gifts of a value lesser than SAR 100 that are offered in line with customary business practices.

Reporting and Monitoring: Suppliers shall promptly report any violation of this Code of Conduct and allow ROSHN to monitor their compliance with these standards. ROSHN has a whistleblowing channel for reporting any noncompliance matters; email: whistleblowing@roshn.sa

Application: This Code of Conduct should not be read in lieu of, but in addition to, Suppliers' obligations set forth in: (a) requests for proposals, invitations to bid, or other solicitation documents, or (b) agreements by and between ROSHN and its Suppliers.

Suppliers shall arrange the compliance of its employees, agents, affiliates, and sub-contractors with this Code of Conduct.

Each Supplier must sign and return a copy of this declaration to signify its understanding and agreement with its contents.

We hereby commit to abide by the above Code of Conduct:

Supplier Name:

[Insert Company Name] Stamp:

Authorised Representative:

[Insert Name & Position]

Signature:

Date:

هدايا الأعمال: يجب على الموردون عدم تقديم أي هدايا أو مكافآت لموظفي روشن، باستثناء الهدايا الرمزية التي تقل قيمتها عن 100 ريال سعودي والتي يتم تقديمها بما يتماشى مع الممارسات التجارية المعتادة.

إعداد التقارير والمراقبة: يجب على الموردون الإبلاغ على الفور عن أي انتهاك لمدونة قواعد السلوك هذه والسماح لروشن بمراقبة امتثالهم لهذه المعايير. كما توفر روشن قناة للإبلاغ عن المخالفات للإبلاغ عن أي حالات تتعلق بعدم الامتثال - البريد الإلكتروني: whistleblowing@roshn.sa

التطبيق: لا تُغني هذه المدونة عن الالتزامات المفروضة على الموردون بموجب (أ) طلبات تقديم العروض، أو دعوات تقديم العطاءات، أو غيرها من وثائق المناقصة، أو (ب) الاتفاقيات المبرمة بين روشن ومورديها، بل مكملة لها وتُفسر معاً.

يجب على الموردون ضمان امتثال موظفيهم ووكلائهم والشركات التابعة لهم ومقاوليهم بالباطن لمدونة قواعد السلوك هذه.

يجب على كل مورد التوقيع على نسخة من هذه المدونة وإعادته، تأكيداً على فهمه وموافقه على بنودها.

نلتزم بموجب هذا الامتثال بمدونة قواعد السلوك المذكورة أعلاه:

اسم المورد:

[أدخل اسم الشركة] الختم:

الممثل المفوض:

[أدخل الاسم والمنصب]

التوقيع:

التاريخ: